



Protokoll styremøte i Kongsvinger Idrettslag

Tid: 2. oktober 2024, kl. 20.00
Sted: Peisestua, Gjemselund
Til stede: Sarah Bourne Holtet, Helene Iversen, Johan Sjøberg, Espen Eidlaug og Jannicke Mykkestue (tidligere styreleder og styremedlem invitert for å diskutere sak 31/24)

AGENDA

Sak 29/24: Godkjenning og signering av møteprotokoll fra forrige møte.

Sak 30/24: Økonomi

- Saldo på rett i underkant av 191.000, - kroner
- KOBBL er i gang med fakturering
- KOBBL ønsker brev med begrunnelse/dokumentasjon fra KIL Ski på pengene de får fra kommunen
- Ikke søkt strømstøtte enda pga. lav strømpris, men søke fra høst/vinter.

Vedtak: Informasjon og status tas til etterretning

Sak 31/24: Styresammensetning Hovedlaget – fremover

- Styret ønsker å se på sammensetningen av styret i hovedlaget for fremtiden.
- Hensiktsmessig at en representant fra lagene i KIL alliansen sitter i styret.
- Det vil være en årsmøtesak å endre styresammensetningen
- Styret lager en e-post til styrelederne i lagene med informasjon om ønsket.
- Styret undersøker hvilke endringer som evt. må eller kan gjøres i loven til KIL Idrettslag.

Vedtak: Styret går videre med prosess med å informere idrettslagene og forberede årsmøtesak.

Sak 32/24: Nettside.

- Tilbud fra Gnist på å lage ny nettside. Kostnad 15.000, - kroner
- Trenger noen bilder og vi forhører oss med lagene om de har noen generiske bilder, ikke av personer, som vi kan bruke i tilknytning til lenker til lagene.
- Vi har allerede på plass avtale om vedlikehold og support av nettsiden.

Vedtak: Styret besluttet å takke ja til tilbudet fra Gnist. Helene følger opp videre.

Sak 33/24: Strømutgifter leietakere

- Strømprisen som faktureres leietakere på Gjemselund er nå vesentlig høyere enn faktisk strømpris.
- Styret ønsker at leietakere skal betale faktisk strømkostnad.
- KOBBL kan lage excel skjema som beregner faktiske kostnader per måned og fakturere per kwh. etter gjennomsnittet på disse.

Vedtak: Forslaget om endring i fakturering av strømkostnader til leietakere vedtas.



Eventuelt

- Styremøter ut året
Det avtales et ekstraordinært styremøte per e-post knyttet til saken om styresammensetning i hovedlaget (sak nr. 31/24).
Styret møtes også for et styremøte før jul. I tilknytning til dette møtet tas det sikte på å avholde en juleavslutning hvor styreledere for idrettslagene og Gullmerkekomiteen inviteres.

- Innramming av KIL fane
Det er sjekket ut muligheter for innramming av fane. Kari Isnes settes i kontakt med vedkommende og tar med fanen for at det skal tas mål etc. for å få pristilbud. Kari tar pristilbudet til styret for avgjørelse.

- Brannsikkerhet på Gjemselund
Johan har vært i kontakt med kommunen angående brannvernrapport som skulle utformes for lokalet på Gjemselund. Den er ikke klar så det forventes nærmere informasjon om dette fra kommunen.

Gry Høgberg

Espen Eidlaug

Helene Iversen

Sarah Bourne Holtet

Johan Sjøberg